

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN BAGI JAWAB LISAN
DEWAN RAKYAT**

PERTANYAAN : LISAN

DARIPADA : TUAN FONG KUI LUN [BUKIT BINTANG]

TARIKH : 07 APRIL 2014

RUJUKAN : 6596

SOALAN:

Tuan Fong Kui Lun [Bukit Bintang] minta **MENTERI DALAM NEGERI** menyatakan kedudukan pendatang asing dengan izin dan tanpa izin, pelarian-pelarian yang berselindung dan tinggal dalam Bandaraya Kuala Lumpur yang kini mendiami unit-unit atas bangunan kedai secara bebas termasuk yang berniaga sendiri dan apakah rancangan kementerian untuk membersihkan wajah Kuala Lumpur yang mulai di warnai dengan pendatang dan pelarian.

JAWAPAN:

Tuan Yang di-Pertua,

Kementerian sedang dan akan menjalankan operasi penguatkuasaan secara bersepadu dari masa ke semasa terhadap PATI dan juga pelarian di sekitar Bandaraya Kuala Lumpur termasuk mereka yang menjalankan perniagaan secara haram. Bermula tahun 2012 sehingga Februari 2014, jumlah tangkapan PATI di Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur adalah seramai 7,467 orang.

Untuk mengatasi masalah kebanjiran PATI dan pelarian di Bandaraya Kuala Lumpur, kerjasama di antara semua pihak adalah perlu. Agensi-agensi penguatkuasa di bawah Kementerian Dalam Negeri seperti Polis Diraja Malaysia, Jabatan Imigresen Malaysia, Jabatan Pendaftaran Negara, Pasukan Sukarelawan Malaysia (RELA) telah menjalankan kerjasama bersama agensi penguatkuasa yang lain seperti Jabatan Peguam Negara, Kementerian Perdagangan Dalam Negeri, Koperasi dan Kepenggunaan (KPDNKK) dan lain-lain Agensi/Jabatan yang berkaitan dalam melaksanakan operasi tangkapan dan seterusnya mengambil tindakan ke atas PATI yang ditangkap.

Selain itu, orang ramai juga adalah berperanan untuk turut serta membantu agensi-agensi Kerajaan melaksanakan bidang kuasa masing-masing. Tanggungjawab orang ramai termasuk melaporkan keberadaan PATI dan pelarian, tidak bersekongkol melindungi PATI

atau pelarian dan tidak memberikan bantuan perniagaan kepada golongan PATI dan pelarian.

Dengan adanya usaha-usaha yang berterusan dan bantuan orang ramai tersebut, diharapkan Kerajaan akan berjaya memastikan kesejahteraan rakyat negara ini tidak dimudaratkan oleh kemasukan PATI .